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Protokół Nr 57 

z obrad pięćdziesiątej siódmej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, odbytych  

w dniu 29.03.2023r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w Centrum Aktywności Seniora przy ul. Mickiewicza 22B, 

w Więcborku. 

Sesja trwała od godz. 12:00 – 14:50. 

Obradom przewodniczyła p. Beata Lida – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

Sesja była nagrywana i transmitowana online /obraz i dźwięk/ przez „TV Krajna” na 

stronie internetowej Gminy Więcbork i zostanie udostępniona w formie linku  

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Więcbork. Nagrania będą przechowywane 

przez okres niezbędny do wypełnienia odpowiednich przepisów ustawowych.  

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 13 radnych, czyli quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym /Dz. U. z 2023r. 

poz.40/ 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

 

1. Burmistrz Więcborka     - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka    - Jacek Masztakowski 

3. Skarbnik Gminy Więcbork    - Alina Kruk 

4. Prezes Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego 

Ochotniczych Straży Pożarnych w Więcborku  - Druhna Teresa Dropinska 

5. Komendant Powiatowy Policji w Sępólnie Krajeńskim - insp. Paweł Zawada 

6. Komendant Powiatowy państwowej Straży Pożarnej 

w Sępólnie Krajeńskim     -st. bryg. Maciej Suchomski 

7. Kierownik Posterunku Policji w Więcborku  -asp. szt.Mateusz Łochowicz 

8. Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Więcborku     - Tomasz Siekierka 

9. Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania 

Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami 

UM w Więcborku      - Michał Bąk 

10. Radny Powiatu Sępoleńskiego    - Andrzej Chatłas 

11. Redaktor Tygodnika „Wiadomości Krajeńskie”  - Robert Lida 

12. Redaktor „Radio Weekend”    - Maciej Bór 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

5. Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 
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6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Informacja dotycząca stanu bezpieczeństwa publicznego i przeciwpożarowego na terenie 

gminy Więcbork.  

9. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Więcborku za 2022r. 

10. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2023. 

11. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

12. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Więcborku 

13. Przyjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  

w Nowym Dworze.  

14. Przyjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  

w Pęperzynie. 

15.  Przyjecie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w części obrębu Runowo 

Krajeńskie, gmina Więcbork. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie 

 

Ad.4 Wiceprzewodnicząca RM p. Beata Lida poinformowała, że Protokół z LVI sesji 

Rady Miejskiej w Więcborku został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. 

Zapytała, czy ewentualnie ktoś z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie 

zgłoszono, więc poddano Protokół pod głosowanie. 

 

Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023 

 

Ad.5 Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 
 

1.03.2023r. – w godzinach popołudniowych Burmistrz Więcborka w ramach obchodów 

Narodowego Dnia Żołnierzy Wyklętych, złożył kwiaty i znicze na grobach Zbigniewa 

Madeja i Kpt. Emila Cuprysia, mieszczących się, na Cmentarzu Parafialnym w Więcborku. 

Burmistrz złożył Podziękowania dla osób uczestniczących w uroczystościach: Harcerzom  

z III Szczepu Więcborskich Drużyn Harcerskich, uczniom klas mundurowych Liceum 

Ogólnokształcącego w Więcborku wraz z opiekunem p. Dariuszem Ostrowskim oraz 

Przewodniczącej Rady Miejskiej p. Annie Łańskiej i radnym Rady Miejskiej w Więcborku – 

p. Henrykowi Szwochert i p. Mateuszowi Łańskiemu. 

2-3.03.2023r. – urlop wypoczynkowy. 

 

6.03.2023r. – urlop okolicznościowy. 
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7.03.2023r. – spotkanie organizacyjne dotyczące przygotowania Powiatowej Wystawy 

Stołów Wielkanocnych, która odbędzie się 1 kwietnia 2023r. o godz. 10:00 w hali sportowej 

przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Więcborku. Tego samego dnia burmistrz wziął udział  

w zebraniu sprawozdawczym sołectwa Czarmuń w świetlicy wiejskiej tego sołectwa. 

 

8.03.2023r. – udział w Gminnych Obchodach Dnia Kobiet zorganizowanych przez Zarząd 

Gminny Kół Gospodyń Wiejskich /miejsce: Restauracja „Pomorzanka” w Więcborku/. 

 

9-10.03.2023r. – udział w dwudniowym Zgromadzeniu Ogólnym Związku Miast Polskich. 

Tematu poruszone na spotkaniu dotyczyły, miedzy innymi, sytuacji finansowej samorządów, 

wzrastających kosztów bieżących: energii elektrycznej, opału oraz niepokojącej sytuacji 

spółek samorządowych realizujących zadania własne Gminy w zakresie zaopatrzenia w wodę 

i odprowadzania i oczyszczania ścieków. W tym ostatnim przypadku chodzi o problem 

zwiany zatwierdzaniem taryf na wodę przez „Wody Polskie” wynikający z faktu, że spółki te 

mierzą się z problemem znaczącego wzrostu kosztów swojej działalności. Natomiast taryfy, 

które zostały wcześniej zatwierdzone nie bilansują obecnych kosztów wytworzenia, 

dostarczenia wody, czy odbioru i oczyszczania ścieków, a w konsekwencji wiąże się  

z ponoszeniem strat przez spółki, które z czegoś trzeba finansować. W tym zakresie został 

wystosowany Apel do osób decyzyjnych odnoszący się do kwestii zatwierdzania ww. taryf 

/miejsce: Łódź/. 

 

10.03.2023r. - udział w gminnych obchodach Dnia Sołtysa /miejsce: Restauracja „Pod 

Koroną” w Więcborku/. 

 

11.03.2023r. – Burmistrz Więcborka wraz z sołtys Jelenia p. Regina Łaznowską wziął udział 

w wojewódzkich obchodach Dnia Sołtysa zorganizowanych przez Wojewodę Kujawsko-

Pomorskiego p. Mikołaja Bogdanowicza. Uroczystości odbyły się sali widowiskowej 

Inspektoratu Wsparcia Sił Zbrojnych w Bydgoszczy. W tym dniu Burmistrz uczestniczył 

również w zebraniu sprawozdawczym OSP Zabartowo w świetlicy tego sołectwa. 

 

13.03.2023r. – spotkanie Interesariuszy Partnerstwa na Recz Wody powiatu Sępoleńskiego  

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Sępólnie Krajeńskim oraz udział w zebraniu 

sprawozdawczym sołectwa Zakrzewek w świetlicy wiejskiej tego sołectwa. 

 

15.03.2023r. – udział w zebraniach sołeckich sołectw jastrzębiec i Zabartowo, które odbyły 

się w świetlicach wiejskich tych sołectw. 

 

16.03.2023r. – udział w Konwencie Powiatu Sępoleńskiego. Omawiane tematy dotyczyły, 

między innymi, funkcjonowania transportu publicznego na terenie powiatu sępoleńskiego  

i połączeń autobusowych miejscowości powiatu z Bydgoszczą oraz inwestycji drogowych 

realizowanych przez Zarząd Drogowy w Sępólnie Krajeńskim. Ponadto przygotowane 

wspólne stanowisko samorządów Kamień Krajeński, Sępólno Krajeńskie  

i Więcbork dotyczące sprostowania nieprawdziwych informacji opublikowanych przez 

Ministerstwo w sprawie listy samorządów, które nie korzystają ze środków Funduszu 

Rozwoju Przewozów Autobusowych. Takie informacje zostały opublikowane przez 

Ministerstwo w odpowiedzi na interpelację złożoną przez p. Poseł Iwonę Kozłowską  

w sprawie samorządów niekorzystających ze środków, którymi dysponują wojewodowie  

w tym przypadku Wojewoda Kujawsko-Pomorski na rozwój przewozów autobusowych. 

Wkradła się w tym przypadku informacyjna nieścisłość, ponieważ wszystkie jednostki 

samorządu powiatu sępoleńskiego od samego początku funkcjonowania tego funduszu 

korzystają z tej opcji organizacji transportu. Problemem w tym przypadku jest to, że 

organizatorem jest Starosta Sępoleński, żeby objąć wszystkie samorządy powiatu  
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i teoretycznie, to on jest beneficjentem nie pojedyncze gminy, ale wszystkie one partycypują 

w kosztach tego przedsięwzięcia udziałem własnym /miejsce: Urząd Gminy Sośno/. 

 

18.03.2023r. - udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Więcbork /miejsce: Remiza OSP  

w Więcborku/.  

 

20-22.03.2023r. – urlop wypoczynkowy. 

 

23.03.2023r. – podpisanie umowy z Firmą p. Kazimierza Korczaka na przebudowę  

i rozbudowę świetlicy wiejskiej w Pęperzynie. Następnie Burmistrz gościł na zebraniu 

Przewodniczących Kół Gospodyń Wiejskich w Więcborku, podczas którego wybrana została 

nowa Przewodnicząca Gminnego Związku Kół Gospodyń Wiejskich w Więcborku  

p. Agnieszka Lach. Była to też okazja do złożenia podziękowań dotychczasowej 

Przewodniczącej p. Danucie Bernasiewicz, która przez 30 lat pełniła tą zaszczytną funkcję. 

Burmistrz złożył podziękowania wraz z Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Spraw Społecznych p. Beatą Koptą. Tego samego dnia Burmistrz uczestniczył w spotkaniu  

z marszałkiem Województwa Kujawsko-Pomorskiego p. Piotrem Całbeckim, które 

zorganizowane zostało przez Poseł na Sejm RP p. Iwonę Kozłowską. Podczas spotkania 

omawiano sprawy dotyczące organizacji przez Gminę Więcbork Mistrzowskiego Kursu 

Wokalnego, budowy ścieżki pieszo-rowerowej, konieczności zabezpieczenia środków 

finansowych na przygotowanie dokumentacji technicznej związanej z budową obwodnicy 

Więcborka i połączeniach autobusowych pomiędzy miejscowościami powiatu sępoleńskiego, 

a Bydgoszczą /miejsce: Gabinet Marszałka w Urzędzie Marszałkowskim w Toruniu/. 

 

24.03.2023r. – podpisanie umowy z Zakładem Gospodarki Komunalnej w Sępólnie 

Krajeńskim reprezentowanym przez Dyrektora p. Dariusza Krakowiaka na realizacje 

inwestycji dotyczącej przebudowy i rozbudowy świetlicy wiejskiej w Jeleniu. 

 

27.03.2023r. – udział w zebraniu sprawozdawczym sołectwa Frydrychowo w Remizie OSP  

w Sypniewie. 

 

28.03.2023r. - udział w posiedzeniu połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury 

Sportu i Spraw Społecznych Rady miejskiej w Więcborku. Pierwsza część posiedzenia odbyła 

się w Szkole Podstawowej w Runowie Krajeńskim, natomiast kontynuacja spotkania, tj. część 

druga w centrum Aktywności Seniora w Więcborku. 

 

Informacje dodatkowe: 

 

 30 marca 2023r. zostanie podpisana umowa z wykonawcą inwestycji budowy świetlicy 

wiejskiej w Wituni. 

 

27 marca 2023r. nastąpiło otwarcie ofert przetargowych na zadania inwestycyjne  

o charakterze drogowym /budowa lub przebudowa dróg na terenie gminy Więcbork/ zadanie 

zostało podzielone na trzy części: 

 

 I część zamówienia – budowa i przebudowa dróg wraz z niezbędną infrastrukturą 

techniczną na terenie miasta i gminy Więcbork. Ta część dotyczy II etapu budowy drogi 

w Runowie oraz drogi dojazdowej do terenów gminnych, gdzie miała pierwotnie powstać 

stacja regazyfikacji. Na zdanie wpłynęło pięć ofert. Kwota zabezpieczona na to zadanie 

przez Gminę Więcbork, to ponad 970.000,00 zł. Najniższa oferta złożona została przez 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Mroczy Spółka z o. o. i wyniosła 628.404, 39 zł. 
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 II część zamówienia – budowa drogi gminnej przy ul. 28 Stycznia w Więcborku i przy  

ul. Leśnej w Sypniewie. Zadanie polega na budowie drogi wrz z budową kanalizacji 

deszczowej w ww. lokalizacjach. Na ta część zadania wpłynęły trzy oferty najniższą 

ofertę złożył p. Mirosław Januszewski z gminy Więcbork. Oferta opiewa na kwotę 

2.878.183, 84 zł, a środki zabezpieczone na ten cel w budżecie Gminy Więcbork, to kwota 

3.828.607, 02 zł. 

 II część zamówienia – budowa drogi w Sypniewie Wybudowanie, tj. kilometrowy 

odcinek drogi w nawierzchni bitumicznej. Zadanie zostało oszacowane na kwotę 

1.249.971, 34 zł. Wpłynęły trzy oferty, najniższa z nich wynosiła 1.279.367, 53 zł  

i złożona została przez Firmę „HURT-TRANS-KAWIKO” p. Władysława Szyling   

z Więcborka.    

 

Biorąc pod uwagę powyższe dane dotyczące wymienionych części zamówień, Burmistrz 

stwierdził, że nie widzi zagrożenia, jeżeli chodzi o możliwość rozstrzygnięcia przetargów, ale 

procedura wymaga czasu na sprawdzenie poszczególnych ofert, tzn. prawidłowości ich 

złożenia i kompletności niezbędnej dokumentacji. Jeżeli wszystko formalnie będzie bez 

zarzutu w najbliższych dwóch-trzech tygodniach, a maksymalnie jednego miesiąca Gmina 

będzie gotowa do podpisania stosownych umów i realizacji zadania. 

 

 Zostało również ogłoszone postępowanie przetargowe na budowę, rozbudowę i remont 

stacji uzdatniania wody w Więcborku wraz z budową sieci kanalizacji sanitarnej na  

ul. Zamkowej w Więcborku. Termin składania ofert na to zadanie, to najbliższy 

poniedziałek 3 kwietnia 2023r. 

 

 

Ad.6 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Burmistrz Więcborka  

p. Waldemar Kuszewski. 

/odp. na interp. radnego A. Wendy/ 

 Ilość zużytego opału w Ośrodku Zdrowia w Sypniewie to około 8 ton. Natomiast Koszty 

ponoszone przez NZOZ „PROVITA” Spółka z o. o. w Więcborku na utrzymanie ww. 

Ośrodka Zdrowia przedstawia tabela zwarta w pisemnej odpowiedzi na interpelację, która 

została przesłana radnemu. Sumarycznie koszty razem z czynszem i kosztami ogrzewania  

za rok 2022, to kwota 23.711, 88 zł. Zgodnie z umowa dzierżawy z dnia 18 listopada 

2011r., czynsz zwaloryzowany wynosi 1002, 50 zł miesięcznie. Burmistrz Więcborka nie 

posiada informacji, które wskazywałyby na realne zagrożenie zamknięcia świadczenia 

usług medycznych w Ośrodku Zdrowia w Sypniewie. 

Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje dostępne są do wglądu na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Więcbork. 

W tej części obrad Radny Jan Antczak w nawiązaniu do informacji Burmistrza o wizycie  

u Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego zapytał, na jakim etapie są procedury 

dotyczące budowy obwodnicy Więcborka i ścieżek pieszo-rowerowych. 

Burmistrz Więcborka odpowiedział, że jeżeli chodzi o kwestie związane z dokumentacją na 

budowę obwodnicy, uprzedza on pewne rzeczy związane z koniecznością zabezpieczenia  

w budżecie odpowiednich środków, dlatego też zaakcentował w swoim sprawozdaniu ten 

temat. Na przestrzeni najbliższych miesięcy będą gotowe już uzgodnienia z Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska, które są niezbędne do tego, aby wydana została decyzja 

środowiskowa dla ww. przedsięwzięcia. W tym celu poprosił Marszałka o podjęcie działań 

mających na celu już na tym etapie wyłonienie wykonawcy na dokumentację jeszcze  

w bieżącym roku. Z kolei rok 2023-2024 to czas, w którym ta dokumentacja musiałaby zostać 
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przygotowana. Marszałek zapewnił, że jeżeli będzie już decyzja środowiskowa, to zrobi 

wszystko, żeby jeszcze w tym roku wyłonić wykonawcę dokumentacji technicznej.  

W przypadku ścieżek pieszo-rowerowych ustalenia były takie, że jeżeli Gmina Więcbork 

przygotuje dokumentację, możliwe będzie wspólne zrealizowanie inwestycji, oczywiście przy 

aprobacie Rady Miejskiej w Więcborku. Stosowana dokumentacja została przygotowana, 

Gmina Więcbork na te dwie dokumentacje wydatkowała kwotę niespełna 200.000, 00 zł.  

W tej chwili Marszałek zaproponował rozwiązanie, że Gmina Więcbork ma zrealizować, to 

przedsięwzięcie, bo służby Marszałka nie są w tym roku w stanie zrealizować tej inwestycji. 

W kwietniu ma zostać ogłoszony konkurs i jeżeli Gmina Więcbork będzie to zadanie 

realizować, to cały wkład własny jest po stronie Gminy Więcbork, bez 15% udziału 

Marszałka w wartości tej inwestycji, bo jeżeli przekaże to zadanie własne do Gminy 

Więcbork, to wraz z przekazaniem zadania własnego nie może partycypować w kosztach jego 

wykonania. Zatem cały wkład własny musiałaby wnieść Gmina Więcbork. Dodatkowym 

ryzykiem, jakim jest to zadanie obciążone w wersji zaproponowanej przez Marszałka, to 

harmonogram realizacji, tj. do 24 kwietnia 2023r. termin składania wniosków, rozstrzygnięcie 

konkursu we wrześniu 2023r., zadanie musi zostać zrealizowane kompleksowo w roku 2023  

i w tym tez roku sfinansowane, i wówczas możliwe będzie ubieganie się o dofinansowanie  

z środków unijnych w wysokości 85% /o ile wniosek Gminy Więcbork zostanie w konkursie 

pozytywnie zweryfikowany/. Burmistrz stwierdził, że w takiej opcji jest, to bardo karkołomne 

wyzwanie, gdyż w budżecie Gminy należałoby znaleźć 2.000.000, 00 zł, zaryzykować, że je 

wykładamy i otrzymamy zwrot. Z kolei w ramach nowej perspektywy finansowej Obszaru 

Prowadzenia Polityki Terytorialnej, omawiane zadanie też zostało wpisane i tam również 

wysokość dofinansowania wynosi 85%. Stąd też, ta forma finalizacji przedmiotowego 

zadania, jeżeli chodzi o kwestie finansowe, wydaje się mu bezpieczniejsza. 

Radny Antczak stwierdził, że w takim układzie zapewnienia Marszałka złożone na spotkaniu 

z radnymi Rady Miejskiej w Więcborku, okazują się nieprawdziwe, gdyż wówczas mówił on 

zupełnie, co innego. 

Burmistrz Więcborka wskazał, że teraz Marszałek mówił o 85% środków unijnych, które na 

zadnie może pozyskać w ramach ogłoszonego Konkursu Gmina Więcborka, ale pozostaje 

jeszcze kwestia 15% wkładu własnego, który przy 2.000.000, 00 zł, to kwota 300.000,00 zł. 

Natomiast należy wspomnieć, że do każdej z tych ścieżek Gmina Więcbork dołożyła już 

100.000, 00 zł na konieczną dokumentację techniczną. Dlatego też jego propozycja jest taka, 

by zrealizować to w ramach nowej perspektywy finansowej i wspomnianego powyżej 

Obszaru Prowadzenia Polityki Terytorialnej. Inwestycja będzie realizowana, ale w nieco 

bardziej komfortowej dla samorządu formie.   

Radny Andrzej Wenda nawiązując do odpowiedzi na złożoną przez niego interpelacje 

rozumiał, że te 8 ton, to tylko część opału, a 23.000, 00 zł czynszu, to tylko opłata 

„PROVITY”, bo w budynku Ośrodka Zdrowia są również lokale mieszkalne i gabinet 

stomatologiczny.  

Burmistrz Więcborka odparł, że podane koszty dotyczą tylko Spółki „PROVITA” nie 

całego budynku, bo o te dane interpelował radny. Gabinet stomatologiczny również dotyczy 

ww. Spółki. 

Ad.7 Interpelacje i zapytania radnych. 

1. Radny Jacek Kabattek złożył interpelację w sprawie wskazania ilości subwencji 

oświatowej przypadającej na szkoły wiejskie i miejskie. Radny kojarzył, bowiem, że 

kiedyś subwencja ta na szkoły wiejskiej była wyższa. 

Ad.8 Informacje dotyczące stanu bezpieczeństwa publicznego i przeciwpożarowego na 

terenie gminy Więcbork przedstawione zostały przez przedstawicieli: Komendy Powiatowej 
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Państwowej Straży Pożarnej w Sępólnie Krajeńskim, Komendy Powiatowej Policji  

w Sępólnie Krajeńskim, Zarządu Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych  

w Więcborku. 

 

a) Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Sępólnie Krajeńskim insp. Paweł 

Zawada – Informacja stanowi Zał. Nr 1 do niniejszego Protokołu /do wglądu  

w biurze RM oraz stronie BIP Gminy Więcbork/, 

Wiceprzewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

Radny Stanisław Wegner podziękował Policji, a szczególnie Kierownikowi Posterunku 

Policji w Więcborku za uwzględnienie jego sugestii i próśb dotyczących interwencji  

w sprawie bezpieczeństwa w ruchu drogowym na terenie Więcborka, porządku publicznego 

w okolicach więcborskiej Promenady i plaży oraz dodatkowych patroli policji w okresie 

letnim. 

Radna Iwona Bonecka zwróciła uwagę na informację Komendanta dotyczącą obniżenia 

wykrywalności niektórych przestępstw. Radna pytała o przyczyny stanu rzeczy, tj. czy 

wynika to z tego, że przestępcy zrobili się bardziej sprawni, czy też przyczyna ta leży po 

stronie Policji i wynika z braków kadrowych i sprzętowych, bądź organizacyjnych. 

Komendant Powiatowy Policji stwierdził, że składa się na to wiele różnych czynników. Na 

złożyły się na to kwestie obsady kadrowej. Część funkcjonariuszy przeniosła się do innych 

jednostek, a Posterunek w Więcborku pracował przez pół roku w nieco okrojonym składzie  

z uwagi na fakt, że dwoje z funkcjonariuszy, którzy zostali przyjęcie do jednostki na 

brakujące stanowiska, musiało odbyć specjalne przeszkolenie, a to niestety trochę trwa. 

Potrzebą, która akcentuje przy każdej okazji jest zwiększanie ilości monitoringu  

w mieście, który jest bardzo pomocny w pracy w pracy dochodzeniowej. Podobnie jest  

w przypadku prośby o dodatkowe wsparcie samorządu i organizację dodatkowych służb 

policyjnych w sezonie letnim. Chodzi, bowiem o to, by tych policjantów było więcej  

w okresie, kiedy zagrożeń jest więcej. Stosowny wniosek w tej sprawie złożony został do 

Burmistrza Więcborka i ma nadzieję, że w nadchodzącym sezonie uda się to wsparcie 

otrzymać, a co za tym idzie, wzmocnić bezpieczeństwo. 

Radna Bonecka zapytała o ilość funkcjonariuszy na Posterunku Policji w Więcborku. 

Razem z Kierownikiem Posterunek obsadzony jest trzyetatowo – odpowiedział Komendant 

Powiatowy Policji. 

Radna Dorota Wnuk zainteresowana była z kolei danymi dotyczącymi wzrostu przestępstw 

narkotykowych. W tym aspekcie pytała, o jakiego typu przestępstwa z tej kategorii chodzi, tj. 

czy mowa tu o rozprowadzaniu tej substancji psychoaktywnej, czy np. za posiadanie 

narkotyków. Ponadto prosiła o wskazanie, czy 30 przestępstw dotyczy różnych osób, czy też 

jednej osoby, która kilkukrotnie został zatrzymana z tego powodu.  

Komendant Powiatowy Policji powiedział, że w dużej mierze chodzi tu o zatrzymania  

z powodu posiadania narkotyków. Jeżeli chodzi o wskazanie 30 przestępstw, to należy je 

odczytywać, jako 30 sprawców złapanych na gorącym uczynku. Niemniej tych 30 osób 

mogło popełnić kilka przestępstw udzielania i rozprowadzania narkotyków /rożne typy 

przestępstw tego rodzaju/, ale zatrzymanie na gorącym uczynku jest jedno. 

Radny Andrzej Wenda dopytywał z kolei o hasła na budynku Komendy dotyczące akcji 

protestacyjnej. Chciał wiedzieć, czy powodem są braki kadrowe, czy kwestie finansowe.    
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Komendant Powiatowy Policji wskazał, że akcje protestacyjną prowadzi Komenda 

Powiatowa Policji. Protestują związki zawodowe policjantów, a postulaty są różne, między 

innymi, podnoszone są kwestie finansowe. 

Wiceprzewodnicząca RM zamknęła dyskusję.  

 

b) Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej st. bryg. mgr 

inż. Macieja. – Informacja stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego Protokołu /do 

wglądu w biurze RM oraz stronie BIP Gminy Więcbork/, 

Pytań nie było. 

 

c) Kwestie dotyczące bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Więcbork- 

Prezes Zarządu OSP w Więcborku p. Teresa Dropinska – informacja stanowi 

Załącznik Nr 3 do niniejszego Protokołu /do wglądu w biurze RM oraz stronie BIP 

Gminy Więcbork/. 

Pytań nie było. 

Wiceprzewodnicząca RM ogłosiła piętnastominutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Ad.9 Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Więcborku za 2022r. przedstawił Dyrektor Jednostki p. Tomasz Siekierka.  

 

Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 4 do niniejszego Protokołu i jest do wglądu w biurze 

RM oraz stronie Internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Więcbork.  

 

Sprawozdanie uzupełnione zostało prezentacją multimedialną. 

 

Dyrektor MGOPS w Więcborku podsumowując przedstawione sprawozdanie oraz 

przygotowaną prezentację najważniejszych wydarzeń roku ubiegłego sfinalizowanych przez 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Więcborku, podkreślił ogromny udział w tych 

przedsięwzięciach licznych jednostek i instytucji z nim współpracujących. To właśnie dzięki 

tym partnerom działania MGOPS w Więcborku, były tak kolorowe i realizowane  

z tak wielkim rozmachem. Dlatego też, wszystkim tym, którzy wspierali MGOPS  

w Więcborku, w ich działaniach zewnętrznych serdecznie podziękował. Dyrektor wskazał też, 

że drobny akcent świąteczny dla radnych Rady Miejskiej w Więcborku i Kierownictwa 

Urzędu Miejskiego został przygotowany przez Świetlicę Środowiskową „UŚMIECH”  

w Więcborku. Jest to upominek, który prosił, aby obdarowani zabrali ze sobą do swoich 

domów wraz z najlepszymi Życzeniami Świątecznymi. Zachęcił także do przejrzenia 

materiałów, które zostały rozłożone na stołach w przerwie obrad. Stanowią one zestawienie 

wszystkich działań w ramach realizowanych przez MGOPS Projektów i przedsięwzięć na 

przestrzeni ostatnich lat z pokazaniem zadań, ale też i kwot, które udało się na nie pozyskać. 

Materiały zawierały też czasopismo - „SENIOR”. Kontynuując Dyrektor wskazał, że oprócz 

sprawozdania chciałby powiedzieć o potrzebach i planach Jednostki. Jeżeli chodzi o potrzeby, 

to jest nią niewątpliwie ta dotycząca utworzenia mieszkań chronionych. Kroki w tym 

kierunku już są podjęte, jest przygotowywany projekt budynku, który miałby powstać, jeżeli 

tylko pojawią się środki finansowe na jego realizację. Powstanie tego typu lokali jest bardzo 

istotne w kontekście wzrostu kosztów na domy pomocy społecznej i lokowanie w nich 

mieszkańców gminy Więcbork. Urzeczywistnienie tej koncepcji przynajmniej w jakiejś 
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części odciążyłyby kosztowo, bo nie wszystkie osoby, które w tej chwili trafiają do domów 

opieki, musiałyby tam trafić od razu. Chociażby kilka miesięcy pod opieką MGOPS  

w Więcborku, w mieszkaniach chronionych pozwoliłoby, przekładając to na finanse, 

zaoszczędzić spora kwotę środków pieniężnych. Niezbędnym byłoby też zorganizowanie 

nowej siedziby dla Świetlicy Środowiskowej „UŚMIECH” i, jak dobrze radni wiedza. Te 

dwie ww. rzeczy, według założeń, miałyby mieścić się w jednym, powstałym w przyszłości, 

budynku. Niewątpliwie trudności lokalowe ma sam Ośrodek. Realizowanych zadań 

przybywa, a pomieszczeń brakuje. Do najpilniejszych w tym zakresie zalicza pokój do 

rozmów indywidualnych z petentami, punkt obsługi klienta, czy pomieszczenie magazynowe. 

Natomiast problemem, który spędza sen z powiek jest zapewnienie odpowiednich środków 

głownie na domy pomocy społecznej, na pieczę zastępczą i też na wynagrodzenia dla 

pracowników. Kończąc wypowiedź Dyrektor podziękował Radzie Miejskiej za poparcie 

pomysłów i inicjatyw Ośrodka, Burmistrzom za wsłuchanie się w to, co MGOPS ma do 

powiedzenia i towarzyszą mu w realizacji działań i zamierzeń. Do listy podziękowań włączył 

również Skarbnik Gminy mówiąc, że przez ponad piętnaście lat jego pracy w Ośrodku zawsze 

udawało się ten budżet spiąć i zrealizować, i wierzy, że będzie tak dalej. W tym też miejscu 

podziękował swoim współpracownikom – pracownikom Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Więcborku. Jest dumny z tego, że ma taki zespół i z takim zespołem ludzi pracuje i jest też 

przekonany, że dzięki ich zaangażowaniu udaje się realizować wyznaczane Jednostce 

zadania. Osobiście podziękował też za współpracę pracownikowi obecnemu na sesji, który 

był autorem przygotowanej prezentacji multimedialnej. 

 

Wiceprzewodnicząca RM otworzyła dyskusję dziękując za obszerne sprawozdanie  

z działalności. Analizując przedłożone sprawozdanie odniosła wrażenie, że przy tej obfitości 

działań pracownicy są od rana do wieczora w pracy i jeszcze tego dnia brakuje. Stąd też 

życzyła Ośrodkowi Pomocy wytrwałości w pracy na rzecz mieszkańców gminy Więcbork, bo 

tej pracy wykonywanej jest bardzo dużo, a są to działania ważne i potrzebne. Z tego, co wie, 

echa tej pracy niosą się daleko poza granice gminy, powiatu i województwa. Na ręce 

Dyrektora MGOPS złożyła podziękowania pracownikom Ośrodka, którzy pracują na 

wizerunek tej Jednostki i bez nich nie były on taki, jaki jest.    

 

Radna Natasza Ksobiak przyłączyła się do podziękowań za wykonywaną pracę. 

Pracownikom Ośrodka Pomocy Społecznej życzyła zdrowia i wytrwałości. W przedstawionej 

prezentacji było wiele koloru i radości, które niejako wynagradzają trud i ogrom 

zaangażowania, jaki w tą pracę społeczną trzeba wnieść. Ubiegły rok był bardzo ciężki, bo  

i wiązał się z nowymi zadaniami, które MGOPS musiał realizować. Tak na prawdę trud, jaki 

trzeba włożyć w sprostanie wciąż nowym wyzwaniom w zakresie opieki społecznej są  

w stanie ocenić tylko osoby bezpośrednio z nią związane, ale mimo tego, że nie jest łatwo, to 

warto. 

 

Dyrektor MGOPS w Więcborku dla poparcia słów radnej „że warto”, podał przykład 

jednego z mieszkańców Więcborka, który przez wiele lat był osobą bezdomną, a obecnie jest 

mieszkańcem domu pomocy społecznej, po wielu, wielu latach pracy, żeby tam trafił. Osoba 

ta w ubiegłym roku przyjechała do Ośrodka Pomocy Społecznej w Więcborku, żeby spotkać 

się z pracownikami socjalnymi tak po prostu. Przyjechał z ciastem, żeby porozmawiać  

i podziękować za to, że dzięki staraniom pracowników trafił do domu pomocy społecznej,  

a 8 marca pierwszą osobą, która dała po kwiatku wszystkim paniom w MGOS był właśnie ten 

pan. 

 

Radna Iwona Bonecka mówiła, że Dyrektor nieco wyprzedził jej pytanie, bo właśnie  

o kwestię bezdomności na terenie gminy Więcbork chciała zapytać. Odnosząc się do samego 

sprawozdania stwierdziła, że jest po ogromnym wrażeniem zakresu i oferty działań OPS. 

Wszystko to ma niezwykłą klasę i świadczy o wysokiej jakości pracy. Wracając do tematu 
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bezdomności pytała natomiast, czy opieka społeczna jest w stanie monitorować osoby 

bezdomne na terenie gminy Więcbork i jak to się odbywa, a także, jakimi narzędziami  

dysponuje OPS, żeby tych ludzi uspołecznić i się nimi zaopiekować.  

 

 

Dyrektor MGOPS w Więcborku podał, że Ośrodek Pomocy Społecznej ma wiedzę  

o osobach bezdomnych z terenu gminy Więcbork. Niemniej zaapelował w tym miejsce do 

radnych, sołtysów i mieszkańców gminy Więcbork o zgłaszanie informacji o wszystkich 

osobach, które potrzebują wsparcia nie tylko tych bezdomnych. Ośrodek Pomocy nie jest  

w stanie zauważyć wszystkiego, dlatego takie sygnały są bardzo cenne i zobowiązują do 

reakcji. Na terenie gminy nie ma schroniska, ani noclegowni, natomiast MGOPS ma 

podpisane dwie umowy ze schroniskami zewnętrznymi, więc jeśli jest taka potrzeba 

umieszczane są tam właśnie osoby potrzebujące. To jest podstawowe narzędzie wsparcia. Są 

też osoby, które absolutnie nie chcą być umieszczane w takich placówkach i pozostaje 

wówczas tylko i wyłącznie praca socjalna, częste kontrolowanie, co z taką osobą się dzieje, 

zwłaszcza w okresie zimowym. Jest to trudna praca, bo widzi się szereg rozwiązań, ale bez 

zgody tej osoby, żadnych nie można wdrożyć. Zdarzają się jednak osoby, które wyrażają 

zgodę na umieszczenie w schronisku i rocznie jest to jedna-dwie osoby.  

 

Radna Bonecka zapytała ile jest takich osób, które odmawiają umieszczenia w schronisku. 

 

Są to 2-3 osoby. Nie mówimy tu o jakiejś większej liczbie. Niemniej mówimy tu niedużej 

gminie i fakcie, że taki problem występuje. Nigdy nie było do tej pory sytuacji tragicznej,  

w której byłaby mowa o zamarznięciu osoby bezdomnej na naszym terenie i oby do takiej 

nigdy nie doszło. Przy współpracy z sołtysami, którzy najlepiej znają swoje środowiska  

i mieszkańcami ta informacja jest bieżąca i pozwala na natychmiastową reakcję – mówił 

Dyrektor MGOPS w Więcborku. 

 

Radny Jan Antczak stwierdził, że nie byłby sobą, gdyby nie podziękował Dyrektorowi  

i wszystkim pracownikom Opieki Społecznej w Więcborku, za bardzo dobrą pracę w tym 

szczególnie na rzecz seniorów, których z roku na rok przybywa i osób samotnych. Bardzo go 

cieszy, to, że MGOPS w Więcborku mocno wspiera również te środowiska i tych 

mieszkańców. 

 

Burmistrz Więcborka zabierając głos również dołączył do złożonych podziękowań. 

Wszyscy mają świadomość, że w roku 2022 był rokiem wyjątkowym, bardzo trudnym dla 

wszystkich poprze nałożone na samorząd nowe obowiązki i sprawy do załatwienia  

z realizacją wielu tematów jednocześnie. Wszystko to jednak w słusznym celu, aby nieść 

pomoc mieszkańcom gminy Więcbork. Rok 2022, to kilka tysięcy wypłaconych różnego 

rodzaju świadczeń pieniężnych, których do tej pory nie było: dodatek węglowy, dodatek na 

inne źródła ciepła, weryfikacja wniosków dotyczących preferencyjnego zakupu węgla, 

wiążących się z ogromem pracy administracyjnej. Praca ta została zrealizowana, dzięki czemu 

mieszkańcy otrzymali konkretne wsparcie liczone w milionach złotych. Na ten efekt końcowy 

złożyła się żmudna praca pracowników MGOPS również we współpracy z pracownikami 

Urzędu Miejskiego w Więcborku i za nią po raz już kolejny bardzo serdecznie dziękuje 

Dyrektorowi MGOPS w Więcborku i jego pracownikom. Burmistrz podkreślił, że 

podziękowania dotyczą sfery działań wspomnianej powyżej oraz całego również szerokiego 

spektrum pozostałych aktywności realizowanych na rzecz mieszkańców gminy Więcbork 

przez tą Jednostkę samorządu i pracowników Świetlicy Środowiskowej „UŚMIECH” w roku 

ubiegłym. 

 

Wiceprzewodnicząca RM zamknęła dyskusję. 
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Ad.10-11 Projekty finansowe Gminy Więcbork omówiła Skarbnik Gminy Więcbork  

p. Alina Kruk. 

 

a) w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2023, 

 

Zmiany dotyczyły: 

 

1. Zmiany w planie dochodów budżetowych dokonano na podstawie pisma Ministra 

Finansów nr ST3.4750.2.2023 z dnia 17 lutego 2023r. Niniejszym pismem Minister ustalił 

ostateczny plan subwencji oświatowej dla Gminy Więcbork na rok 2023, który wynosi 

13.282.249,00 zł (tj. zwiększył o kwotę 81.639,00 zł). Po stronie wydatków zwiększeniu uległ 

plan finansowy w rozdziale 80101 §4790. 

2. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.16.2023 z dnia 22 marca 2023r. 

zwiększającego plan dotacji (§2060) w rozdz. 85502 na kwotę 117.171,00 zł  

z przeznaczeniem na realizację zadań z zakresu świadczeń wychowawczych zgodnie z ustawą 

o pomocy państwa w wychowaniu dzieci. W planie finansowym wydatków budżetu zmiany 

ujęte zostały w §3110, §4010, §4110, §4120 i §4710. 

3. Zwiększa się plan dochodów w rozdziale 75814 §0960 w związku z otrzymaniem darowizn 

w łącznej kwocie 3.500,00 zł (3.000,00 zł od Rady Rodziców i 500,00 zł od ZGK Sp. z o.o.  

w Więcborku) z przeznaczeniem na zakup elementów monitoringu w Szkole Podstawowej  

w Runowie Kraj. (80101§6050). Dodatkowo na ten cel przeznacza się zaplanowane  

w rozdziale 80101 §4210 w funduszach sołeckich Sołectw Borzyszkowo, Czarmuń, Runowo 

Kraj. i Puszcza środki w łącznej wysokości 4.150,00 zł. 

4. Dokonuje się następujących zmian w planie dochodów (§2180) i wydatków budżetowych 

w rozdziale 85395 w związku z wpływem na wyodrębniony rachunek bankowy środków  

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na realizację zadań zleconych ustawą  

o szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na 

rynku paliw. Gmina otrzymała środki na wypłatę dodatku dla gospodarstw domowych,  

o którym mowa w art. 24 ustawy w kwocie 2.040,00 zł. Po stronie wydatków środki ujęte 

zostały w rozdziale 85395 §4430. 

5. Dokonuje się następujących zmian w planie dochodów (§2180) i wydatków budżetowych 

w rozdziale 85395 w związku z wpływem na wyodrębniony rachunek bankowy środków  

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na realizację zadań zleconych ustawą z dnia 7 

października 2022r. o szczególnych rozwiązaniach służących ochronie odbiorców energii 

elektrycznej w 2023 roku. Gmina Więcbork otrzymała środki na wypłaty dodatku 

elektrycznego na 2023r. Uzupełnienie planu dochodów i wydatków dotyczy kwoty 33.150,00 

zł. Po stronie wydatków środki ujęte zostały w rozdziale 85395 §3110, §4010, §4110, §4120, 

§4210 i §4710. 

6. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 90001 §0940 o kwotę 19.440,00 zł  

w związku ze zwrotem podatku VAT od faktur zakupowych związanych z realizacją 

inwestycji polegającej na budowie kanalizacji we wsi Witunia. 

7. Zwiększa się plan dochodów w następujących pozycjach: 

 rozdział 70005 §0470 o kwotę 2.120,00 zł z tytułu wpływu opłaty za trwały zarząd 

nieruchomości będących w posiadaniu przez Środowiskowy Dom Samopomocy  

w Więcborku, 

 rozdział 71095 §0830 o kwotę 1.000,00 zł z tytułu wpływu płatności za usługi rezerwacji 

miejsca na targowisku miejskim w Więcborku, 

 rozdział 75085§0970 o kwotę 2.600,00 zł z tytułu wpływu kwot ściągniętych 

egzekucyjnie od byłego pracownika), 

 rozdział 75618§0490 o kwotę 2.000,00 zł z tytułu wpływu z opłaty za zajęcie pasa 

drogowego, 
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 rozdział 75618§0690 o kwotę 2.000,00 zł z tytułu wpływu z opłaty za udzielenie ślubu 

poza USC, 

 rozdział 75814§0920 o kwotę 165.710,00 zł i 85395 §0920 z tytułu wpływów kwot 

wynikających z naliczenia odsetek bankowych od środków zgromadzonych na 

rachunkach bankowych, 

 rozdział 80101§0750 o kwotę 3.800,00 zł i 80104 §0750 o kwotę 1.460,00 zł z tytułu 

wpływu z najmu pomieszczeń w placówkach oświatowych, 

 rozdział 80103 §0830 o kwotę 1.000,00 zł z tytułu wpływów z usług świadczonych  

w placówkach wychowania przedszkolnego, 

 rozdział 80104 §0840 o kwotę 240,00 zł z uwagi na wpływ dochodów ze sprzedaży złomu 

uzyskanego w wyniku remontu na terenie Przedszkola Gminnego 

 rozdział 80104 §0950 o kwotę 2.600,00 zł z tytułu wpływu odszkodowania za uszkodzone 

ogrodzenie w Przedszkolu Gminnym, 

8. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków pomiędzy rozdziałem 60016 §4210,  

a rozdziałem 01080 §2830 o kwotę 25.200,00 zł w związku z naborem wniosków o udzielenie 

pomocy finansowej z budżetu Województwa Kujawsko-Pomorskiego w 2023 roku dla gmin  

z przeznaczeniem dla spółek wodnych na bieżące utrzymanie urządzeń melioracji wodnej.  

9. W rozdziale 75085 i 85516 oraz dziale 801 dokonano zmian w planach finansowych 

wydatków placówek oświatowych w związku z bieżącym ich funkcjonowaniem. 

10. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 75095 §4430 o kwotę 2.570,00 zł  

z przeznaczeniem na opłacenie składki członkowskiej na rok 2023 dla członków 

Stowarzyszenia Obszaru Prowadzenia Polityki terytorialnej Sępólna Krajeńskiego. 

11. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 85205 §4330 o kwotę 169.000,00 zł 

w związku ze znacznym wzrostem średniomiesięcznych kosztów utrzymania mieszkańca  

w domach pomocy społecznej w roku 2023. 

12. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 90005 o kwotę 25.600,00 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów organizacji i funkcjonowania punktu konsultacyjno-

informacyjnego w ramach programu priorytetowego „Czyste powietrze”. 

 

Wiceprzewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono 

Wiceprzewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023 

 

b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

 

Potrzeba wywołania tego projektu wynika z tego, że kończy się I kwartał i chodzi  

o ujednolicenie zapisów WPF w granicach roku 2023, aby był spójny z danymi wynikającymi 
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ze zmian w budżecie Gminy Więcbork. Zmiany dotyczą głownie dochodów i wydatków roku 

2023. Niewielka zmiana w roku 2024, gdzie zaplanowana został niewielka nadwyżka i chodzi 

tu o wskazanie przeznaczenia tej nadwyżki. Tak, jak dotychczas praktykowano wskazanie 

dotyczy spłaty dotychczas posiadanych pożyczek i wyemitowanych obligacji.  

 

Wiceprzewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono 

Wiceprzewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023 

 

 

Ad.12-15 Projekty uchwał dotyczące gospodarowania mieniem oraz zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Więcbork przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania 

Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami UM w Więcborku p. Michał Bąk. 

 

a) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Więcborku, 

 

Nieruchomość gruntowa oznaczona numerem geodezyjnym 364/11 obręb Więcbork 4 

stanowi zabudowaną działkę domkiem letniskowym do całorocznego użytkowania.  

Powierzchnia działki wynosi 184m². Najbliższe sąsiedztwo stanowi zabudowa mieszkaniowa, 

teren ogrodu działkowego oraz tereny niezagospodarowane. Z wnioskiem o możliwość 

zakupu nieruchomości wystąpiła osoba fizyczna - dotychczasowy dzierżawca. Działka został 

wyceniona przez rzeczoznawcę i jej wartość netto wynosi 18.000, 00 zł.  Sprzedaż działki 

będącej przedmiotem uchwały nastąpi w drodze przetargu ograniczonego do właścicieli lokali 

przy ul. Wyzwolenia 24 oraz dzierżawców działek nr 364/11 i 364/12. 

 

Wiceprzewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono 

Wiceprzewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 
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Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023 

 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Nowym Dworze, 

 

Nieruchomości gruntowe oznaczone numerem geodezyjnym 127/3 o powierzchni 0.1539 ha,  

i 127/4 o powierzchni 0.0811 ha obręb Nowy Dwór stanowią drogę gminną, która przebiega 

przez gospodarstwo właściciela nieruchomości przyległych. Sprzedaż działek 

niezabudowanych będących przedmiotem uchwały nastąpi w drodze bezprzetargowej na 

rzecz właścicieli nieruchomości przyległej. Działki te przekazane zostały do wyceny 

rzeczoznawcy. Przewidywany ewentualna cena, to około 12,00 zł za 1m². w kwestii 

sprzedaży ww. nieruchomości uzyskano zgodę Rady Sołeckiej sołectwa Nowy Dwór oraz 

zgodę zarządcy dróg. 

 

Wiceprzewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono 

Wiceprzewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023 

 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Pęperzynie,  

 

Nieruchomości gruntowe oznaczone numerem geodezyjnym 354/2 o powierzchni 0.2300 ha,  

i 356 o powierzchni 0.4900 ha obręb Pęperzyn stanowią drogi gminne, które utraciły 

charakter dróg śródpolnych, uprawiane są rolniczo przez właściciela nieruchomości 

przyległych. Sprzedaż działek niezabudowanych będących przedmiotem uchwały nastąpi  

w drodze bezprzetargowej na rzecz właścicieli nieruchomości przyległej. W przypadku tych 

działek wycena jest już gotowa i tak działka o nr 354/2 - wycena netto 27.600, 00 zł i o nr 356 

– wycena netto 58.800, 00 zł. 

 

 

Wiceprzewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 
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Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono 

Wiceprzewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023 

 

 

d)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w części obrębu Runowo Krajeńskie, gmina 

Więcbork. 

 

Przyjecie przez Radę Miejską w Więcborku uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego  

w części obrębu Runowo Krajeńskie, gmina Więcbork rozpocznie tryb formalnoprawny 

sporządzenia planu, stosownie do zapisów powołanej wcześniej ustawy. Sporządzenie 

miejscowego planu następuje na wniosek przedsiębiorcy prowadzącego działalność na terenie 

Runowa Krajeńskiego. W ubiegłym roku przystąpiono do zmiany Studium Uwarunkowań /../,  

która określała kierunki rozwoju danego terenu. Obecnie nastąpi I etap działania, tj. 

opracowanie miejscowego planu. Powierzchnia przeznaczona do zainwestowania wynosi 

około 10ha. 

 

Wiceprzewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji do projektów uchwał podatkowych: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono 

Wiceprzewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 13 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023 
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Ad.16 Wolne wnioski i informacje. 

Burmistrz Więcborka zaprosił wszystkich obecnych oraz wszystkich mieszkańców gminy 

Więcbork i nie tylko na Powiatową Wystawę Stołów Wielkanocnych, która odbędzie się  

1 kwietnia o godz. 11:00 w hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 1 w Więcborku. 

Burmistrz złożył również Życzenia Świąteczne na zbliżające się Święta Wielkanocne. 

 

Wiceprzewodnicząca RM przekazała radnym, że drobny upominek w postaci ziaren zboża 

do wysiania wiosennej trawy, do świątecznego stroika, został przekazany Radnym od Działu 

Promocji Gminy Więcbork. 

 

Na tym obrady zakończono 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej słowami „zamykam obrady pięćdziesiątej siódmej 

sesji Rady Miejskiej w Więcborku” zamknęła obrady. 

 

Prot. I. Mrozek 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

w Więcborku 

 

/-/ Beata lida 

 

 


